

ACCOMMODATIONS SERVICES DURING OP DISTINCTION 2019  
SERVICES D'HÉBERGEMENT PENDANT L'OP DISTINCTION 2019

Amendment #2 – Modification #2

Question #1	<p>QUESTION:</p> <p>Would the client consider extending the distance to 50 km rather than the current 40 km driving distance?</p> <p>Le client envisagerait-il d'étendre la distance à 50 km plutôt que la distance actuelle de 40 km?</p> <p>RÉPONSE/RESPONSE</p> <p>YES Oui</p>
-------------	---

Delete:

**1.1. Purpose**

The Canadian Armed Forces (CAF) requires contracted support for Hotel Accommodations within 40 kilometres of Caen, France, from 28 May to 10 June 2019.

REPLACE WITH:

**1.1. Purpose**

The Canadian Armed Forces (CAF) requires contracted support for Hotel Accommodations within 50 kilometres of Caen, France, from 28 May to 10 June 2019.

EFFACER:

**1.1. But**

Les Forces armées canadiennes (FAC) souhaitent passer un marché de prestation de services hôteliers dans un rayon de 40 km de Caen, en France, du 28 mai au 10 juin 2019.

REEMPLACER PAR :

**1.1. But**

Les Forces armées canadiennes (FAC) souhaitent passer un marché de prestation de services hôteliers dans un rayon de 40 km de Caen, en France, du 28 mai au 10 juin 2019.

DELETE:

**2.2. Technical Requirements**

The requirements detailed below are the minimum requirements. The Contractor may provide alternatives that exceed these requirements.

2.2.1. All contracted facilities must be located no more than 40 kilometres by road from Caen, according to Google Maps ([www.google.ca/maps](http://www.google.ca/maps)), specifically 49.182048, -0.370696.

REPLACE WITH:

**2.2. Technical Requirements**

The requirements detailed below are the minimum requirements. The Contractor may provide alternatives that exceed these requirements.

2.2.1. All contracted facilities must be located no more than 50 kilometres by road from Caen, according to Google Maps ([www.google.ca/maps](http://www.google.ca/maps)), specifically 49.182048, -0.370696.

EFFACER:

**2.2. ÉNONCE DES BESOINS TECHNIQUES**

Les exigences minimales sont décrites ci-dessous. Toutefois, l'entrepreneur peut proposer d'autres solutions qui dépassent ces exigences.

2.2.1. Toutes les installations visées par le contrat doivent être situées dans un rayon de 40 km de Caen, conformément à Google Maps ([www.google.ca/maps](http://www.google.ca/maps)), plus précisément 49.182048, -0.370696.

REEMPLACER PAR:

**2.2. ÉNONCE DES BESOINS TECHNIQUES**

Les exigences minimales sont décrites ci-dessous. Toutefois, l'entrepreneur peut proposer d'autres solutions qui dépassent ces exigences.

2.2.1. Toutes les installations visées par le contrat doivent être situées dans un rayon de 50 km de Caen, conformément à Google Maps ([www.google.ca/maps](http://www.google.ca/maps)), plus précisément 49.182048, -0.370696.